

上海赛源环境检测技术有限公司
职业卫生技术报告信息网上公开记录表

标识: SHSY - PJL-016

用人单位名称	梅赛德斯-奔驰（上海）数字技术有限公司		
用人单位注册地址	中国（上海）自由贸易试验区柯桥路399号11楼		
联系人	刘生仪		
报告名称及编号	06JC2025110032		
项目组人员	王达清、胡铁文、徐敏、蔡志云		
现场调查人员	王达清、胡铁文		
现场调查时间	2025. 8. 29	用人单位陪同人	刘生仪
采样与测量人员	徐敏、蔡志云		
采样与测量时间	2025. 9. 25	用人单位陪同人	刘生仪
现场照片（现场调查及现场采样与测量照片，含企业名称或标识的合影照片）			



MBDT 车间管理导则
MBDT Workshop Management guideline

1. 安全规定 Safety regulations

- 车间禁止吸烟。严禁携带易燃易爆物品进入车间。
Smoking prohibited in the workshop. It is strictly prohibited to bring inflammable and explosive materials into the workshop.
- 在进入车间特定工作区域的时候，须佩戴相应防护装备，比如安全鞋、手套、护目镜和耳塞等。具体要求可参考车间粘贴的安全防护标识，或咨询车间管理员。
Wear appropriate protective equipment such as safety shoes, gloves, goggles and ear plugs when entering specific working areas in the workshop. For specific requirements, refer to the affixed safety protection label or consult the workshop administrator.
- 灭火器、应急出口、安全出口等区域必须保持畅通。
Fire extinguishers, emergency exits, and safety exits must be kept clear.
- 正确使用车间设备，比如举升机、充电机和定位仪等。未经过培训不得擅自操作。
Correct use of workshop equipment such as vehicle hoist, charger and Four-Wheel aligner, etc. Do not operate without training.
- 车间工作过程中遇到紧急情况请联系车间管理人员，或拨打奔驰紧急电话：010-8417 2999/3999。
In case of emergency, please contact the workshop Administrator or call Mercedes-Benz emergency number: 010-8417 2999/3999
- 根据奔驰保密车管规定，车间可以根据保密等级提升车间的安防管理要求。
Based on the Mercedes-Benz security vehicle management regulations, the workshop can enhance the security management requirements according to the security level.
- 车间内不得拍照。如需拍照请在 SiWos 申请或咨询车间管理员。
No photos are allowed in the workshop. If you need to take photos, please apply in SiWos system, or consult the workshop administrator.

2. 环境保护 Environmental protection

- 保护和爱护车间工作环境，垃圾及时清理，物品摆放整洁，工具和设备摆放有序。
Protects and cares for the workshop environment, waste is cleaned up in good time, items are clean, and tools and equipment are well placed.
- 尾气管理：禁止长时间启动燃油车辆，如需启动发动机，需连接尾气排放装置。
Exhaust gas management: Do not start the combustion engine for a long time, please connect the exhaust emission equipment if needed.
- 噪音管理规定：除危险情况，禁止鸣笛。
Noise management regulations: Whistling is prohibited except in emergencies.
- 废弃物管理规定：按照垃圾分类要求，分类投放垃圾到指定垃圾箱。危险废弃物必须投放到规定的危险废弃物垃圾箱内。
Waste management regulations: Separate the garbage into designated bins. Hazardous waste must be put into the specified hazardous waste bin.

2024-04-26
V1.0